
Zasedání Kolejní Rady dne 28. 11. 2022 
 
Kde: v Malé klubovně v budově B 
Přítomni: Veronika Roubínová, Damian Wałoszek, Jan Lexa, Nikoleta Anderlová 
Hosté: Dmytro Vorontsov, Mykhailo Shestopalov, Marian Poljak 
Zapisovatel: Veronika Roubínová 
Zasedání začalo v 21:00. 
 
Program zasedání:  

 Zpívání na schodech 
 Problém mezi ubytovanými 
 Opravy 
 Správce posilovny 
 Auta na ploše 
 Popelnice 
 Zdražování jídel 
 Stížnost na noční přístup 

Zpívání na schodech 

Dostali jsme podnět od studentů, že zpívání ruší noční klid. KR chápe, že se jedná o tradiční 
akci na kolejích, ale shoduje se, že by neměla rušit noční klid ubytovaných. Pokud by chtěli pořádající 
s akcí pokračovat KR navrhuje přesun do Malé klubovny či místnosti s klavírem, které by měla být 
přístupná do půlnoci, či Velkou klubovnu, která je otevřena do dvou do rána. Předchozí oznámení 
akce pomocí FB skupiny by také mohlo pomoct. 
 

Usnesení č. 2022/2: Do 22 hodiny je povolené využívání schodů k tradičnímu zpívání. Po 22 
hodiny prosíme účastníky, aby se přesunuli do malé klubovny (funkční do 24 h.), místnosti s klavírem 
(funkční do 24 h.) či do velké klubovny (do 2 h., s nutnou rezervací). 

Proběhlo hlasování s těmito výsledky (pro-proti-zdržel se):                         (4 – 0 – 0) 

Problém mezi ubytovanými 
Dva studenti přišli s problémem s hlukem během nočního klidu. Studenti došli na vrátnici s 

prosbou o řešení hluku, ale vrátní jim nepomohli. Když zaklepali na problémového ubytovaného, 
fyzicky napadl klepajícího studenta. KR doporučila při opakování situace kontaktovat policii a bude 
situaci dále řešit s vedením koleje. 

Opravy 
V poslední době se hromadí stížnosti na opraváře. Konkrétně v poslední době jde například o 

tekoucí vodu ze stropu, která byla nahlášena několikrát a oprava nebyla provedena dostatečně. 
Zároveň oprava zamezuje využívání kuchyňky, za které studentky chtějí požádat náhradu. Kolejní 
rada tohle bude dále řešit nejenom s vedením koleje, ale i s vedením Kolejí a menz, protože problémy 
se zaměstnanci jsou v poslední dobou velice časté a k žádnému řešení se nedospělo. 
 KR apeluje na studenty, kteří mají problém, aby se do řešení s vedením zapojili. 

Do budoucna by se měly nakupovat nové ledničky, kde do požadavků prý byly zahrnuty i 
návrhy Kolejní rady (aby měly mrazák, dostatečná velikost atd.). 

Správce posilovny 
D. Wałoszek našel nového správce posilovny, naplánuje si s ním schůzku a vyřeší detaily.  

Auta na ploše 

Znovu prosíme všechny ubytované, aby neparkovali na ploše a v oblasti přístupu k popelnicím.  
 



Popelnice  
Problém je hlavně s tím, že studenti parkují v příjezdu. Řešením by měla být etapa B, kde 

jsou v plánu nové popelnice zapuštěné do země, na to se ale KR shoduje, že není možné čekat. Situaci 
se pokusí opakovaně otevřít s vedením koleje. 

Zdražování jídel 
Od 1.1. se chystá zdražování jídel v menzách, více informací podá oficiální web KaM. Do 

budoucna se také plánuje zakoupení nových přístrojů do kuchyní a změna ve vaření jídel, aby 
odpovídali poptávce a změnám ve stravování. 

Stížnost na noční přístup 
Na základě stížnosti na noční přístup na kolej, jsme tento problém prodiskutovali. Vzhledem 

k tomu, jak velký počet studentů vítá současnou situaci, tak jsme usoudili, že vrátný je dostatečná 
ochrana. Apelujeme na studenty, aby si nezapomínali zamykat! 

Pokud vrátný během své služby spí, mohou si studenti stěžovat vedení koleje na email 
jana.provaznikova@kam.cuni.cz. 


